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Abstract (en)
The system has a locking cylinder (2), and a locking lip (4) arranged at the locking cylinder, and a locking metal sheet (24) comprising an opening
(28). Dimension of the opening in a direction is larger than dimension of the opening in another direction. The cylinder is guided into the opening for
locking the system, and the locking lip is snatched below the locking metal sheet. The locking metal sheet is arranged at a locking dome (22), which
comprises a dome opening (30). The dome opening is arranged such that the cylinder is guided by the dome opening and the former opening.

Abstract (de)
Ein Schließsystem mit einem Schließzylinder (2), einer am Schließzylinder (2) angeordneten Schließlippe (4) und einem Schließblech (24) zeichnet
sich dadurch aus, dass das Schließblech (24) eine Ausnehmung (28) aufweist, wobei ein erster Durchmesser D1 der Ausnehmung (28) in einer
ersten Richtung größer ist als ein zweiter Durchmesser D2 der Ausnehmung (28) in einer zweiten Richtung und dass der Schließzylinder (2) zum
Schließen des Schließsystems in die Ausnehmung (28) führbar ist, wobei die Schließlippe (4) hinter das Schließblech (24) schnappt.
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